
Zápis z porady vedení konané dne 15. 11. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová, Rebok, Vičar, Regner, 

Veselý, Křenek, Dostál, Bartošek  

Omluveni: Matyska 

 

1. Kontrola úkolů  

 Nově vyvíjená služba pro jednotné přihlašování k informačním systémům a službám 

MU bude mít adresu id.muni.cz. Grafické řešení přihlašovací stránky zajistí Michal 

Vičar.  

Aktuální harmonogram: 

o listopad 2016: 

 beta verze centrální služby id.muni.cz (s grafikou a texty pro Intet, 

Portál a O365) 

 beta verze Portálu 

Bude uvolněno k testování na RMU a ÚVT. 

o začátek ledna 2017: 

 finální verze id.muni.cz (pro Inet, Portál a O365) 

 zveřejnění informace o nadcházející změně přihlašování do Inetu (na 

stránkách Inetu plus v notifikačních e-mailech posílaných z Inetu) 

o po 15. 1. 2017: změna přihlašování do Inetu (přes id.muni.cz, s dočasně 

skrytým textem týkajícím se Portálu a O365) 

o 28. 1. 2017 - zveřejnění Portálu, s odkrytím příslušného textu na id.muni.cz 

o ??. ?. 2017 - změna přihlašování do O365 (přes id.muni.cz, s odkrytým 

příslušným textem) 

 

2. Zprávy od tajemnice  

 Probíhá proces stanovení odměn za listopad, tajemnice apeluje na divizní, aby do 25. 

listopadu odeslali podklady řediteli.  

 Na MU byl vydán pokyn – program personální motivace - pro nové pracovníky 

splňující požadavky na excelentní výsledky.  

 Tajemnice připomněla, že je nutno vyčerpat celou dovolenou; pouze v mimořádných a 

odůvodněných případech lze se souhlasem ředitele převést dovolenou do dalšího roku. 

Opakované žádosti nelze považovat za odůvodněné. Pracovníci, kteří mají zásadní 

důvody pro nedočerpání dovolené, budou kontaktovat svého nadřízeného. Tajemnice 

pošle přehled nevyčerpaných dovolených divizním.  

 15.11. odpoledne divizní obdrží informace o úvazcích u projektů, které končí k 31. 12. 

2016, divizní bezodkladně provedou příslušné návrhy k dalšímu postupu na 

personálním oddělení.  

 Bude vydána novelizovaná směrnice o řízení projektů, podle předběžné informace 

z odboru výzkumu v prosinci 2016.  

 Pilotně probíhá elektronické odsouhlasování inventarizovaného majetku.   



 

3. Různé 

 Se ZČU v Plzni byla uzavřena smlouva na dodávku personálního portálu. 

 Proběhla jednání k výběrovému řízení v centralizovaném rozvojovém projektu, jeho 

součástí je také Magion. V příštím roce je potřebné, aby jednání proběhla dříve, 

nejlépe na jaře.  

 Pokračuje hodnocení OP VVV projektů, Elixír prošel do dalšího kola.  

 Sešla se komise Ceitecu pro IT, Ceitec má snahu většinu IT činností outsourcovat.  

 Malinka informoval, že společně s Ročkem a Pešou zahájili návštěvy fakultních LVT. 

Minulý týden proběhla návštěva na FF, probíhají diskuse o vzájemné spolupráci.  

 Tajemnice informovala, že předpokládá, že se v otázce nedotačních odpisů 

centralizovaných prostředků budeme i v příštím roce řídit shodně s rozhodnutí rektora 

pro rok 2016.  

 Masarykova univerzita se prostřednictvím bezpečnostního týmu ÚVT stala partnerem 

středoškolské soutěže v kybernetické bezpečnosti www.kybersoutez.cz. Soutěž, které 

rektor MU udělil záštitu, začíná 28. 11. Vítězové budou pozvání do Kybernetického 

polygonu MU a budou mít možnost bojovat o evropské finále.  

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

      zástupce ředitele ÚVT 

http://www.kybersoutez.cz/

